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VERSLAG VERGADERING GROS 13 DECEMBER 2022  

 

Start: 20u  

Locatie: Zaal Pangaert – 1ste verdieping - kasteelhoeve 

 

Aanwezig: Maryleen Bockstal, Frank Boel, Maurice Claassens , Beatrijs Dhont, Carmen De Rudder, 

Sandra Van den Broeck, Agnes Van Geysegem, Rein Van Gisteren,  Leo Van Hecke, Anita Vanthillo, 

Aletha Wallace  en Annick Van Herwegen (verslag).  

 

Verontschuldigd: Marijke de Rudder en Annelies Vanderlinden 

 

Toast op Aletha die jarig is en ons trakteert!  

 

Agenda 

 

1. Terugkoppeling na vorige vergadering (14/11/2022) 

Vermits er vorige vergadering onvoldoende leden waren -bijna allemaal ook last-minute 

verontschuldigd of niets laten weten- kon de vergadering niet doorgaan. Fijn dat iedereen 

vandaag massaal aanwezig is!   

 

2. Update over een aantal thema’s 

Stand van zaken Doendersbudget.  

• De winnaars zijn gekend. 

• 310 stemmen werden uitgebracht, er kon gestemd worden op 7 projecten. 

• Grote winnaar is de inrichting van het buurtpark in de wijk Tentrappen met 35% van alle 

uitgebracht stemmen. Gemeentediensten en projectindieners gaan samenzitten om dit 

alles te concretiseren (o.a. verhogen verkeersveiligheid, voorzien van nutsvoorzieningen 

en naambord). 

• Nadien ook realiseren van 2de project nl. street-art kunstwerk op de gevel van SJC Koldam 

(15% van de stemmen).  

• Indien er na realisatie van deze projecten nog geld zou over zijn, wordt gekeken of het 

3de project uit de voorstellen nog kan gerealiseerd worden.  

 

 

3. Financiën 

 

• Duurzame Doendersdag in oktober: de vrijwilligers van de Wereldwinkel hebben die 

avond de cafetaria bemand en er was een opbrengst van 65€. De opbrengst zou men 

graag binnen de Wereldwinkel gebruiken. Op de vraag per mail die Annick verstuurde 

werd positief gereageerd. Beatrijs laat weten dat de opbrengst gebruikt werd voor de 

traktatie aan de vrijwilligers.   

• De gemeente heeft alle betalingen aan GROS gedaan.  
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• Bespreking impact infrastructuurreglement (zie bijlage). Sinds 1/1/2020 is het nieuwe 

infrastructuurreglement in voege gegaan wat o.a. de tarieven voor huur lokalen, type 

gebruikers e.d. bepaalt. Door de corona-uitbraak ondersteunde het lokaal bestuur het 

verenigingsleven via de relancemaatregelen waardoor er t.e.m. juni 2022 geen huur 

diende betaald te worden. Vanaf 1 juli geldt dit dus terug opnieuw. Er wordt verwezen 

naar blz 2, laatste alinea: “ Samenwerkingsverbanden waarvan lokaal bestuur Hoeilaart 

deel uitmaakt worden ingeschaald als gebruikersgroep B, maar worden vrijgesteld van 

enige vergoeding.” Geldt dit dan ook voor verenigingen die i.s.m. GROS iets organiseren? 

Neen, dit klopt niet. Op blz 3 van het reglement staat gedefinieerd wat een 

samenwerkingsverband is. “Samenwerkingsverbanden: samenwerkingen en 

organisaties waar het bestuur partner is of deel van uitmaakt, bijv. afvalintercommunale 

Interrand, politiezone Druivenstreek, enz.” .De GROS is een adviesraad vanuit de 

gemeente maar geen samenwerkingsverband.  Organisaties die dus gebruik maken van 

de gemeentelijke infrastructuur dienen hiervoor te betalen. GROS kan dit vanuit de 

subsidieaanvraag die de vereniging stelt, ook terugbetalen. De leden van de GROS nemen 

akte van deze reglementering maar vinden het jammer dat dit niet al sneller onder de 

aandacht werd gebracht.  

• Financieel verslag en subsidieaanvragen (zie bijlagen). Beatrijs zal het financieel verslag 

opmaken tot eind december zodat dit de volgende vergadering kan besproken worden. 

Het financieel verslag dat tot op 14/11 was opgemaakt wordt eveneens bekeken.  

 

• Goedkeuring van een aantal aanvragen voor partnersteun en subsidie initiatieven: 

11.11.11 Alle onkosten van de verschillende 
activiteiten – bezorgd via Anita 

Reglement 2  

11.11.11. – steun noord-
zuid koepel 

9000 euro  Reglement 5.3  

LEEF 500 euro – concert 2 december Reglement 2 

VIVA SALUD – onkosten 
Palestina-avond 

230,46 euro Reglement 2 

Ekimanyelo 4500 euro Reglement 5.1 

Vluchtelingenwerk 
Vlaanderen 

2000 euro Reglement 5.2 

VZW Vrede 2000 euro Reglement 5.2 

Vriendschap zonder 
Grenzen 

2000 euro Reglement 5.2 

Amnesty International 2000 euro Reglement 5.2 

Moeders voor Vrede 2000 euro Reglement 5.2 

Wereldwinkel 8500 euro Reglement 3 (volgende schijf) 

 

• Factuur de Serrist → Annick bezorgt deze op de vergadering aan Beatrijs.  

• Kosten Viva Salud voor Palestina-avond worden terugbetaald. Toog heeft een 70€ - 80€ 

opgebracht en die opbrengst is voor Viva Salud. Rein geeft aan nog niet alle kosten te 

hebben maar zal deze binnen brengen.   

• Info ivm activiteiten 11.11.11. → lezing, fototentoonstelling, prijzen quiz + huur Felix 

Sohie. 



3 
 

• Beatrijs haalt aan dat er al 2 jaar op rij meer uitgegeven werd dan ontvangen via de 

gemeente. Op een gegeven moment was er nog een +- 30.000€ overschot in kas. Op zich 

is dat niet nodig want GROS dient geen spaarpot te hebben. Op het einde van het jaar 

zal er nu vermoedelijk nog een saldo van 10.000€ zijn. Naar de toekomst toe wel opletten 

want bedoeling is natuurlijk dat je op een gegeven moment niet meer uitgeeft dan je 

ontvangt. De volgende jaren zal er dus niet aan hetzelfde tempo geld kunnen uitgegeven 

worden.  

 

4. Hoeilaart Fair Trade Gemeente  

o Trekkersgroep en overleg met algemeen directeur? Niet meer samengekomen. Anita 

heeft alle horeca en B&B’s aangesproken, slechts 2 hebben gereageerd. 

o Sinterklaasbestellingen. Gemeente heeft Sinterklaaspakketjes voor personeelsleden 

besteld en alle chocolade voor de scholen is ook via de Wereldwinkel geleverd. De GROS 

bedankt de gemeente voor deze bestellingen.  

o De brief tot herbevestiging van de titel Fair Trade Gemeente is toegekomen. Deze wordt 

als bijlage bij het verslag gevoegd. Het dossier dient ingediend te worden voor  

22/01/2023 maar de trekkersgroep komt bijeen op 23/01. Er wordt contact opgenomen 

om na te vragen of het ok is de indiening pas op 24/01 te doen. Marijke, die inmiddels al 

geregeld terug aan het werk is, is momenteel al bezig met het verzamelen van de 

gegevens. Vanuit Lokale Economie zal nagevraagd worden of de handelaars fairtrade 

producten willen verkopen.  

 

5. Evaluatie Van Hier Tot Ginder  

o Evaluatie novembernummer. Artikel rond Viva Salud is niet meer kunnen opgenomen 

worden wegens plaatsgebrek. Niet iedereen heeft “Van hier tot Ginder” ontvangen, zou 

dit te maken hebben met het feit dat sommige bewoners “nee, geen drukwerk” hangen?  

Er moet aangegeven worden dat dit geen reclame is. Meerkost voor geadresseerd 

drukwerk zal opgevraagd worden. Bovendien is opgevallen dat Van hier tot Ginder niet 

op de gemeentelijke website gepubliceerd wordt. 

o Afspraak:   

o Beatrijs zal contact opnemen met De Serrist zowel rond drukwerk (in alle bussen) 

en om steeds de definitieve versie te bezorgen aan het GROS-mailadres. 

o Als het dan toekomt kan Marijke het op de website van Hoeilaart laten 

publiceren. 

o Al ideeën voor de volgende editie? 

o Morgen komt Milan terug thuis → reisverslag van zijn inleefreis opnemen in de 

volgende editie. 

o Aletha stelt voor om iets rond de school te publiceren. 

o Opbrengst van 11.11.11. 

o Broederlijk Delen 

 

6. Evaluatie Duurzame Doendersdag 
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o Avondactiviteit was zeer goed. Multi-mediaal evenement, zeer aangrijpend.  

Vooral op jongeren gericht. Toch een 40-tal aanwezigen. Het werd ook breder 

gekaderd. Eiland vol fosfaten, dat volledig leeggeroofd is door buitenlandse 

firma’s, bevolking is toen wel rijk geworden maar nadien was er ook niets meer. 

Nadien contract met Australië om er vluchtelingen op te vangen. Maar in 

zeebodem zitten er ook heel wat grondfosfaten, dus nu nieuwe contracten om 

verder te zoeken.  Eiland is volledig onvruchtbaar. Producers wonen in Hoeilaart, 

ook veel jonge mensen die er waren en nog heel wat gedronken. 

o Communicatie blijft een moeilijk issue. Het was niet zo duidelijk wat het nu 

precies was (theater – documentaire – film – lezing - ???).   

o Opbrengst van de tap is gebruikt voor  de vrijwilligers voor hun kaas- en 

wijnavond van de Wereldwinkel. Dank aan de GROS! 

 

7. Evaluatie 11.11.11.-activiteiten  

Het was een goed 11.11.11.-weekend!   

• Vrijdag café met pannenkoeken: zeer geslaagd, Els Hertogen, directeur 11.11.11. is zelf 

gekomen wat natuurlijk zeer fijn is én een boost voor de vrijwilligers. In het filmpje zie je 

in een flits ook een Hoeilaartse pannenkoek.  

• Zaterdag quiz: alle tafels waren benomen en het zat volledig vol. De deelnemers waren 

tevreden en het was een fijne quizavond.  

• Zondag: praatcafé met Ludo De Brabander. Heel de cafetaria zat vol en het was een 

bijzonder goed verhaal.  

 

8. Voorbije en geplande activiteiten 

o Leef activiteit op 2 december. 37 kaarten + steunkaarten → opbrengst was een 200 euro. 
Tip van Rein: sluit met je activiteit eventueel aan bij iets dat veel volk trekt vb duurzame 
doendersdag, activiteit van de gemeente, samenwerking met 5 voor 12. Op die manier 
heb je waarschijnlijk al veel volk dat mogelijks op moment zelf nog aansluit. 

o Palestina-avond van Viva Salud op 8 december. Een 30 à 35-tal mensen. 2 organisaties 
Youth 4 Palestine en Viva Salud hebben elkaar daar ontmoet. Zij gaven een verhaal van 
hun reis (2 jongeren) en ook verhaal van Viva Salud. Inleeffilm was heel goed! 
Gespreksklimaat was er, geslaagde avond. Ook standje vanuit de Wereldwinkel met 
Palestijnse producten. Vaststelling dat zulke samenwerkingen werken.  

o Cadeaudagen en eindejaarsperiode in de Wereldwinkel. Cadeaudagen: eerste is goed 
geweest, tweede was ook goed, over de 900 € verkocht. De laatste dagen van november 
waren ook goed. De winkel is volgende week maandag en donderdag open en ook op 
donderdag tussen kerst en nieuwjaar. Loop dus zeker eens langs!  

o Agnes herinnert aan de soep en advocaat. Af te halen!  
o De adviesraden organiseren op zondag 8 januari het traditionele “Klinken op 2023” in de 

Serre van het gemeenschapscentrum Felix Sohie.  Vraag aan adviesraden om mee te 
helpen bij opbouw en afbraak. Carmen verstuurt deze vraag van zodra ze ze ontvangt. 
De Jeugdraad trekt en coördineert. 
 

9. Nieuwe gemeentelijke website  

o Opmerkingen na nalezing?  
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o Van Hier tot Ginder zeker publiceren. (zie ook punt 5 van dit verslag). 

o Veel informatie. 

o Vb rond wereldwinkel nog oude foto. Annick geeft aan dat er zeker voor de eigen 

onderdelen zeker nieuwe foto’s of teksten kunnen aangeleverd worden via 

Marijke.  

o Koppen zijn vaak strak geformuleerd, teksten zijn stijfjes. Is niet altijd even 

wervend, koppen zouden meer mogen aanspreken . Betekenisgeving voor de 

burger staat niet voorop, informatie vanuit de organisatie wel.  

o Homepage: vb waarmee kunnen we je helpen? Kan je niet beter structuur zien. 

o Annick haalt aan dat er gekozen is voor een bepaalde huisstijl die natuurlijk wordt 

aangehouden. Qua stijl aanpassen is dus niet zo evident.  

o Wat ontbreekt / moet aangepast worden? 

 

 

 

10. Aankoop boeken voor de bib  

o Een 15-tal boeken zijn gekocht rond 11.11.11.-thema’s. Annemie had zelf een aantal 

suggesties gedaan. 

o Er is al een nieuwe suggestielijst voor volgend jaar. 

 

11. Terugkoppeling Interraden 1/12/2022 

o Doendersbudget 

o NJ-receptie 

o RUP kern +: online oproep tot deelname aan de klankbordgroep. Hoe moet deelname 

zijn vanuit vertegenwoordigers. Goed dat er participatietraject is, zaken zijn uitgeklaard. 

Uitleg rond wie aanwezig kan zijn. Je kan dus eventueel kandidaat zijn maar niet vanuit 

GROS wel door je zelf kandidaat te stellen. Er wordt nog meegegeven dat het voor de 

doorsnee burger niet zo duidelijk is wat het precies allemaal inhoudt en dat er beter een 

bredere kadering zou geweest zijn.   

o Financiële toelichting 

o Hot topics 

o Vonk: gaat effectief verhuizen voor de kerstvakantie. Hierdoor komt de zuidvleugel terug 

vrij wat veel aangenamer gaat zijn  

o Vraag rond adviesraden en communicatie. Adviezen worden niet altijd gevolgd vanuit de 

gemeente, vaak ook breder kader. Vraag om duidelijkheid rond waarom zaken niet 

weerhouden worden.  

 

12. Varia 

o Planning volgende vergaderingen. Eerstvolgende vergadering: dinsdag 17/01 – 20u. Annick 

vraagt of het mogelijk is om de vergadering om 19u30 te laten starten maar dit is niet 

evident. Omdat er na 22u extra dient betaald te worden voor de medewerkers wordt 

voorgesteld om de vergadering steeds maximaal 2 uur te laten duren. Vergaderdata 2023 

worden op 17/01 in overleg met Marijke vastgelegd.  
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o Marijke is gedeeltelijk terug, neemt nog wat saldi vakantie en overuren op. Marijke zal GROS 

opnieuw overnemen vanaf januari.  

o Rein zet zich in voor duurzaam bankieren, via  NewB-bank.  Op Mo is er een stuk geschreven 

hierover. Er zal vanuit NewB mogelijks een overstap gebeuren naar een andere bank VDK 

(volkdepositokas).  Voor aandeelhouders is er mogelijkheid om te stemmen nu zaterdag om 

11u.  

o Het verslag van 3/10: wordt nog verder bekeken binnen de groep van GROS-leden.  

o De GROS-leden blijven nog even verder in overleg rond de laatste vergadering. Annick 

verlaat de vergadering maar blijft in gebouw om nadien te kunnen afsluiten.  

 

 


